

"Replacing imports and making domestic production mainstream" is the core concept of Huida. It is also the purpose of our "AOSEN" and all "AOSEN people" for the pursuit of quality and work. Since its establishment, the "AOSEN" brand has been committed to the development and production of high-quality aluminum alloy welding wire for 13 years. We have always been guided by market practice. Driven by the professional and technical team, we will do our utmost to improve every deficiency, just to enable "AOSEN" to appear in front of you with more excellent quality.

„Importe ersetzen und inländische Produktion zum Mainstream machen“ ist das Kernkonzept von Huida. Es ist auch das Ziel unseres „AOSEN“ und aller „AOSEN-Leute“, nach Qualität und Arbeit zu streben. Seit ihrer Gründung widmet sich die Marke „AOSEN“ seit 13 Jahren der Entwicklung und Produktion hochwertiger Schweißdrähte aus Aluminiumlegierungen. Wir haben uns stets an der Marktpraxis orientiert. Angetrieben vom professionellen und technischen Team werden wir unser Möglichstes tun, um jeden Mangel zu beheben, damit „AOSEN“ mit noch besserer Qualität vor Ihnen erscheinen kann.



